

语言学者-->语言工作者



姓名：朱珊 Zhu Shan

简介：

朱珊，中山大学外国语学院英语系讲师，2000级“功能语言学”方向在职博士生。

1991年毕业于湖南师范大学外语系并留校任教；1994年调入中山大学外国语学院英语系任教，并于1999年获中山大学外国语学院“应用语言学”硕士学位。1999年9月至2000年2月在美国Texas A & M大学英语系进修。

研究兴趣：系统功能语法、语篇分析、英语语音学和音系学以及英汉语音对比研究。

通讯地址：510275 广州 中山大学外国语学院

电子邮件：flszs@zsu.edu.cn

Zhu Shan graduated from the Foreign Languages' Department, Hunan Normal University in 1991. In 1996 she became a lecturer in English at Zhongshan University and received her MA in Applied Linguistics in 1999. She worked as a visiting scholar in the English Department at Texas A & M University, USA from September, 1999 to February, 2000. She is now teaching Applied English Phonetics and working for her PhD in Functional Grammar.

Zhu Shan's main research interest is in Systemic Functional Grammar, Discourse Analysis, English Phonetics and Phonology, Contrastive Study of English and Chinese Phonetics.

工作论文：